

**THIS DOCUMENT IS IMPORTANT AND REQUIRES YOUR IMMEDIATE ATTENTION.  
IF IN DOUBT, PLEASE SEEK PROFESSIONAL ADVICE**

27 April 2018

Dear Shareholder,

**ABERDEEN GLOBAL**

Your Board of Directors has decided to make changes to the format of the Hong Kong offering documents of Aberdeen Global (the “**Hong Kong Offering Documents**”).

Capitalised terms used in this letter shall have the same meaning ascribed to them in the latest version of the Hong Kong Offering Documents unless the context otherwise requires.

**CHANGES TO THE FORMAT OF THE HONG KONG OFFERING DOCUMENTS**

The current Hong Kong Offering Documents comprise the Hong Kong Summary Prospectus of Aberdeen Global (which is an extended version of the Luxembourg Prospectus) and the Product Key Facts Statement for each Fund. Following a careful review, it has been decided to change the format of the Hong Kong Offering Documents, as further explained below.

With effect from 30 April 2018, the Hong Kong Summary Prospectus will be replaced by the Luxembourg Prospectus and a Hong Kong Supplement, which will only include information relevant to Hong Kong investors. The format of the existing Product Key Facts Statement for each Fund will remain unchanged.

Your Board of Directors is of the opinion that the changes to the format of the Hong Kong Offering Documents will help enhance clarity and simplicity towards investors. Likewise, the regular update of the Hong Kong Offering Documents will be facilitated.

Your Board of Directors accepts responsibility for the accuracy of the information contained in this letter. To the best of the knowledge and belief of your Board of Directors (who have taken reasonable care to ensure this is the case) the information contained in this letter is in accordance with the facts and does not omit anything likely to affect the importance of such information.

If you have any questions or would like any further information please contact us at our registered office or at Aberdeen Standard Investments (Hong Kong) Limited whose office is at 30<sup>th</sup> Floor, LHT Tower, 31 Queen’s Road Central, Hong Kong, Tel. 852 2103 4700.

Yours faithfully,



Gary Marshall  
For and on behalf of  
the Board of Directors - Aberdeen Global

**Aberdeen Global**  
35a, avenue John F. Kennedy, L - 1855 Luxembourg  
Tel: 00 352 2643 3000 Fax: 00 352 2643 3097 [aberdeen-asset.com](http://aberdeen-asset.com)

此乃要件，請即處理。  
如有疑問，請諮詢專業意見

2018年4月27日

尊敬的股東：

### 安本環球基金

閣下的董事會已決定變更安本環球基金的香港發售文件（「香港發售文件」）的格式。

除文義另有要求外，本函件所用詞彙具有最新版香港發售文件所賦予的相同涵義。

### 香港發售文件格式的變更

目前的香港發售文件包括安本環球基金的香港招股說明書摘要（盧森堡招股說明書的擴展版本）及各基金的產品資料概要。經過認真考慮後，其決定變更香港發售文件的格式，詳情如下。

自2018年4月30日起，香港招股說明書摘要將被盧森堡招股說明書及香港補充文件取代，其中將僅包含與香港投資者有關的資料。現有各基金的產品資料概要的格式將保持不變。

閣下的董事會認為，變更香港發售文件的格式將澄清及簡化內容，有助投資者理解。同樣，香港發售文件的定期更新將提供幫助。

閣下的董事會對本函件所載資料的準確性負責。據閣下的董事會所知及所信（其已採取合理謹慎措施確保情況如此），本函件所載資料符合事實，且並無遺漏可能影響該等資料涵義的任何事實。

閣下如有任何疑問或如需進一步資料，請聯絡我們的註冊辦事處，或聯絡安本標準投資管理(香港)有限公司，其辦事處地址為香港中環皇后大道中31號陸海通大廈30樓，電話：852 2103 4700。



**Gary Marshall**  
為及代表  
安本環球基金董事會  
謹啟